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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
  
KLASA: 024-05/22-01/12 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-14 
Rijeka, 20. rujna 2022. godine 

 
ZAPISNIK 

S 37. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 20. rujna 2022. godine (utorak) održana je 36. sjednica VMO Kozala, s početkom u 
16,30 sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Sanjin Matijević, predsjednik VMO 
- Kristian Starčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Milan Francetić, član VMO 
- Filip Jakovac, član VMO 
- Ines Mijić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 
 
 
Usvajanje zapisnika s 36. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

DNEVNI RED 
 

1. Informacije sa sastanka održanog 5. 9. 2022. g. u prostorijama OGU za komunalni 
sustav vezano uz uređenje Volčićevog trga i dijela Baštijanove ulice 

2. Suglasnost VMO Kozala za postavljanje stupića u Ulici Kozala od strane MO 
Brašćine-Pulac 

3. Razno 
 

Sjednica je započela u 16,30 sati. Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević izvijestio je sve prisutne članove kako je dana 5. 9. 2022. g. 
održan sastanak u prostorijama OGU za komunalni sustav vezano uz uređenje Volčićevog 
trga i dijela Baštijanove ulice. Na sastanku je od strane Rijeka plusa predloženo slijedeće: 

- Izgradnja cestovnih otoka na pješačkom prijelazu kod kućnog broja 26 te pojačanje 
javne rasvjete. Na taj način će se spriječiti nepropisno uzdužno parkiranje vozila u 
Baštijanovoj ulici koja sada značajno smanjuju preglednost na pješačkom prijelazu, a 
također će pješaci biti više zaštićeni, osim toga, izgradnjom cestovnih otoka vizualno 
će se suziti kolnik pa će vozači voziti sporije. 

- Izvedba crvenih polja od termo plastike prije samog pješačkog prijelaza kako bi se 
dodatno naglasio pješački prijelaz te kako bi se smanjio put kočenja. 
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- Kod pješačkog prijelaza u blizini cvjećarne „Silvia“ nema mogućnost izgradnje 
cestovnih otoka jer se radi o tro tračnoj prometnici, međutim može se izvesti podloga 
od termo plastike i pojačati javna rasvjeta. 

- Postava zaštitnih stupića na južnom nogostupu poboljšati će preglednost pješačkog 
prijelaza. 

Predstavnici Grada Rijeke istaknuli su problem opskrbe (Brodokomerc, ljekarna, cvjećarnica) 
i spremnika za otpad koji se nalaze na južnom nogostupu. Stoga, dogovoreno je da se u sklopu 
prometnog elaborata predvidi dostavno parkirno mjesto na najpovoljnijem mogućem mjestu. 
Izmještanje spremnika za otpad će se izvesti u dogovoru s Alenom Bašićem iz Čistoće. 
Uređenje Volčićevog trga ispred zgrade Mjesnoga odbora predviđa uklanjanje gljiva te 
uređenje površine u smislu pješačke zone/zelenilo/klupe. Budući da je sam trg u zoni raskrižja, 
površina ispred zgrade MO nije sigurna za slobodno kretanje pješaka u postojećem stanju. 
Prometni elaborat će obuhvatiti dio koji se odnosi na povećanje stupnja sigurnosti u 
Baštijanovoj ulici uz Volčićev trg, a uređenje Trga će se izvesti prema posebnom idejnom 
projektu koji će prema pisanom sporazumu financirati Grad Rijeka. 
Kao podloga za izradu prometnog elaborata izradit će se geodetska podloga, koja će kasnije 
poslužiti i za uređenje samog trga. U sklopu prometnog elaborata posebno će se naglasiti 
granica kolnika i zone Trga, odnosno linija Trga, te će se označiti zona preglednosti na trgu 
koju je potrebno osigurati za sigurno odvijanje prometa u raskrižju. 
Prometni elaborat izradit će se i fakturirati do kraja 2022. godine u sklopu komunalnih prioriteta 
mjesnih odbora za 2022. godinu. Mjesni odbor Kozala ima na raspolaganju 20.000,00 kuna, a 
što će se iskoristiti za izradu geodetske podloge i prometnog elaborata. 
 
Zaključak: Nakon kraće rasprave svih prisutnih, informacija je primljena na znanje. 
 
 

AD 2 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević upoznao je sve vijećnike sa zahtjevom VMO Brašćine-Pulac 
o davanju suglasnosti za postavljanje stupića u Ulici Kozala od strane MO Brašćine-Pulac u 
Ulici Kozala nasuprot Pizzerie DO IT, kod k. br. 28. Naime, postojeća lokacija na koju bi se 
postavili zaštitni stupići dijelom ulazi u područje MO Kozala, stoga je potrebna suglasnost. S 
obzirom da se na tom nogostupu koji se nalazi na samom zavoju svakodnevno parkiraju vozila 
na način da je nemoguće normalno prolaziti, odlučili su postaviti stupiće. 
 
Zaključak: Jednoglasno je dana suglasnost za postavljanje zaštitnih stupića. 
 
 

AD 3/1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević je iznio nekoliko različitih problema koji se javljaju već duže 
vrijeme. Prvi se odnosi na završne radove HEP-a tj. vraćanje u prvobitno stanje nakon radova. 
Kao primjer je naveo zaštitne stupiće na nogostupu u Ulici Bože Milanovića na djelu koji se 
spaja sa stepeništem koje vodi u Ulicu Aleksandra Mamića prema kućnom broju 6, a koji se 
još uvijek nisu vratili na mjesto. U razgovoru sa rukovoditeljem radova u HEP-u g. Robertom 
Maslaćem koji je obavila tajnica MO Kozala, dogovoreni su radovi za 21. 9. 2022. g. ili tijekom 
navedenog tjedna. Isto se odnosi i na završetak bojanja pješačkog prijelaza u Trinajstićevoj 
ulici kod k. br. 1, 2 i 3. 
Drugi problem se odnosi na stupiće koji su postavljeni na nogostupu pored autobusne stanice 
u Laginjinoj ulici kod k. br. 23. Nije poznato tko je točno postavio stupiće niti vrijeme 
postavljanja. Nakon upita prema HEP-u, utvrđeno je prema dostavljenim slikama kako su 
stupići postojali prije početka njihovih radova u Laginjinoj ulici. Sukladno navedenome, traži se 
od Rijeka plusa utvrditi po čijem nalogu su se isti postavili te da se isti uklone ukoliko ne postoji 
odobrenje za njihovo postavljanje. 
 
Zaključak: Sva prethodno navedena problematika bit će upućena nadležnim službama 
na rješavanje. 
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AD3/2 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević je izvijestio sve prisutne kako je predsjednik VMO Brašćine-
Pulac Josip Rupčić predložio održavanje zajedničkog sastanka između VMO Kozala, VMO 
Brašćine-Pulac i nadležnih službi, a vezano uz održavanje prezentacije projekta budućeg 
čvora Kozala riječke zaobilaznice. 
 
Zaključak: Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 

AD 3/3 
Tajnica MO Kozala Erika Valić obavijestila je vijećnike o novoj referentici u Rijeka Plusu, gđi. 
Nadi Matić, a koja je službeno zamijenila dosadašnjeg referenta Lea Kurilića. 
 
Zaključak: Informacija primljena na znanje. 
 

AD 3/4 
Član VMO Milan Francetić napomenuo je potrebu popravka ljuljačke u parku Zvonimira Škerla 
te šišanja grana lovora u Ulici Vjenceslava Novaka kod k. br. 14. 
 
Zaključak: Informacija primljena na znanje. 
 

AD 3/5 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević izvijestio je da je prošli petak, nakon što je ova sjednica 
sazvana, iz OGU za financije posredno i gotovo neformalno stigao zahtjev za smanjenjem 
rashoda, tj. izmjenom financijskih planova programa rada mjesnih odbora za 2023. godinu. S 
obzirom da za navedeni zahtjev nije dano nikakvo suvislo obrazloženje, predložio je odbijanje 
bilo kakvih smanjenja rashoda, tj. izmjena financijskog plana. 
 
Zaključak: Jednoglasno je odbijen zahtjev za izmjenom financijskih planova programa 
rada za 2023. godinu. 
 

AD 3/6 
Član VMO Filip Jakovac zatražio je da se VMO Kozala očituje na prometne probleme na 
prostoru MO Kozala. Nakon učestalog kažnjavanja koje se provodilo na prostoru Baštijanove 
ulice, ispred k. br. 24 i 26 te Volčićevog trga unatrag nekog vremena, smatra kako isto nije 
rješenje koje će dugoročno popraviti prometnu sliku u navedenoj ulici niti samo postavljanje 
stupića. Smatra kako bi se trebalo obratiti prometnim redarima sa zahtjevom da se ne 
kažnjavaju parkirana vozila na navedenom potezu dok se ne donese nekakvo konkretno 
prometno rješenje.  
Predsjednik VMO Sanjin Matijević istaknuo je da su ovi potezi prometnog redarstva usmjereni 
na parkiranje vozila u blizini pješačkih prijelaza te da se uglavnom samo takva vozila 
kažnjavaju, a nakon što je upravo Vijeće kao kolektiv jednoglasno tražilo da se zbog nekoliko 
nedavnih smrtnih slučajeva u prometnim nesrećama nešto poduzme da bi se povećala 
sigurnost pješaka u zoni Volčićevog trga. Svjestan je da su kazne nepopularna mjera, no ipak 
mu se čini nelogično da Vijeće traži nešto što je suprotno prethodno izrečenim stavovima te 
nema uporišta u važećim propisima. 
Članica VMO Ines Mijić predložila je da Filip Jakovac izradi pisani prijedlog njegovog viđenja 
rješenja prometne problematike, pa da Vijeće o tome raspravi i eventualno odluči o daljnjim 
koracima na idućoj sjednici, s čime se Filip Jakovac složio. 
 
Zaključak: Prijedlog članice VMO Ines Mijić je jednoglasno prihvaćen. 
 

AD 3/7 
Članica VMO Ines Mijić navela je stalne probleme sa kontejnerima za otpad koji se ne vraćaju 
pravilno na mjesto od strane djelatnika „Čistoće“ na lokaciji u Baštijanovoj ulici kod k. br. 16 i 
18. Potrebno je iste „premjestiti“ natrag na mjesto. Na njezin komentar nastavio je i član VMO 
Filip Jakovac koji se osvrnuo na učestali problem vraćanja kontejnera obrnuto okrenutih od 
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nogostupa, radi čega se građani moraju kretati kolnikom ako žele baciti smeće u kontejnere i 
time su direktno ugroženi. 
 
Zaključak: Upozorit će se KD Čistoća na ovu problematiku. 
 

AD 3/8 
Član VMO Milan Francetić naveo je kako se još uvijek nije vratio putokaz na mjesto koji 
upućuje građane prema groblju Kozala, a koji se nalazio pored Cvjetarne „Siliva“, Baštijanova 
ulica k. br. 24. 
 
Zaključak: Podsjetit će se nadležne službe na zahtjev za povratak znaka. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 18,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice.  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
Erika Valić Sanjin Matijević 


